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Doelstelling jeugdcommissie SC Stadspark 

Onze jeugdleden spelen met plezier en respect voor teamgenoten, tegenstanders en 

scheidsrechter bij SC Stadspark en krijgen kwalitatief goede trainingen en begeleiding tijdens 

wedstrijden. 

- Deze doelstelling hebben we voor een groot deel behaald. We hebben vooral ingezet 

op het hebben van plezier door te allen tijde positief te coachen en trainen.  

- Wat lastig blijft zonder Technisch Jeugd Coördinator, is het zorgen voor kwalitatief 

goede trainingen en geode begeleiding tijdens de wedstrijden. Dit omdat er te 

weinig coaching kan worden geboden aan de jeugdtrainers, ook omdat we dit 

seizoen veel jonge trainers hebben uit JO17 en 2 uit JO13. Daarnaast is het vanuit het 

niet hebben van een TJC ook lastig om de coaches tijdens de wedstrijden te zien en 

begeleiden. 

Groei ten aanzien van het aantal jeugdteams 

In vergelijking met vorig seizoen hebben we een groei van 3 jeugdteams. Momenteel zijn er 

een groeiend aantal mini's, 2 JO7-teams, een JO8, JO9, JO10, JO11, JO12, JO13, JO17 en een 

JO19. De groei komt vooral van onderaf, hetgeen wordt bewerkstelligd doordat we 

tweemaal per seizoen meedoen met de Sporthopper, wat betekend dat kinderen een aantal 

keer gratis mee kunnen trainen. De kans dat kinderen lid worden van onze vereniging is dan 

een stuk groter. 

 

Nieuwe jeugdcommissieleden 

Vanaf dit seizoen zijn er weer 2 nieuwe JC leden, de Jeugdcommissie bestaat nu uit Jelmer 

Tichelaar (voorzitter), Sasja Ebels, Jeanne vd Velden, Irma Jager, Jonel Ceelen en Bram 

Linnewiel. 

 

Initiatieven vanuit de Jeugdcommissie 

1- Afgelopen oktober hebben we iemand van de KNVB uitgenodigd om wat te vertellen 

over het omgaan met agressie op en om de voetbalvelden. Dit was een succes en we 

maken hier een jaarlijks terugkerende activiteit van. Voor komend jaar willen we de 

senioren ook betrekken. 

2- Zoals de afgelopen jaren vieren we op 29 november het Sinterklaasfeest voor de 

jeugd tm JO10. 

3- Daarnaast is er op 14 januari het Snerttoernooi wat een jaarlijks terugkerend 

evenement is/wordt. 

4- We organiseren dit jaar voor het eerst zaaltrainingen als een pilot. 

5- Tijdens Pinksteren gaat onze JO17 voor een meerdaags buitenlands toernooi naar 

Duitsland, Hannover. Een groot deel van de kosten worden gedragen door de club, 

die we als Jeugdcommissie zelf financieren door onze jeugd geld te laten inzamelen 

middels een Sponsorloop, De Grote Clubactie en de verkoop van oliebollen. 



6- We organiseren in juni 2024 een toernooi voor onze eigen JO11 en we maken hier 

een jaarlijks terugkerend evenement van. 

7- We organiseren in 2024 een Familiedag aan het einde van het seizoen. 

 

Plannen voor komend seizoen 

- We gaan ons inzetten voor rookvrije plekken tijdens de trainingen en wedstrijden 

voor de jeugd, we willen als JC niet dat onze jeugd door de rook van sigaretten van 

volwassenen heen moeten lopen. De KNVB zet hierop in op samen met de Rookvrije 

Generatie, per 01-01-2025 is het een doel van de KNVB om bij alle voetbalclubs een 

rookvrij park te hebben.  

- We gaan bezig met het inzetten van de Verklaringen Omtrent Gedrag (VOG) voor alle 

trainers , JC-leden en leiders van onze jeugdteams. 

- We blijven ons inzetten voor de goede kwaliteit van de trainingen, oa door onze 

huidige jeugdtrainers cursussen bij de KNVB aan te beiden.  

 

Kampioenen 

Vorig seizoen waren er geen kampioenschappen te vieren, hoe anders was dit tijdens de 

eerste fase van dit seizoen: 

Zowel JO7-1, JO10 (3e klasse), JO13 (4e klasse), JO17 (4e klasse) als JO19 (3e klasse) werden 

kampioen. 

 

 

 


